
 
 

 
 

FAU – Riska Ungdomsskole 2014/15 

      
 

Side 1 

REFERAT FRA MØTE NR. 4-14/15 

DATO: 07.01.15 

MØTEDELTAKERE:  

Rektor: Øyvind Fjermestad (oyvind.fjermestad@sandnes.kommune.no) 

 

Klasse Navn Rolle/verv Deltatt/forfall 

7A Silje Berge Simonsen  Deltatt 

8A Elisabeth Øye  Deltatt 

8B Trine Haugen (vara)  Deltatt 

8C Erik Johnsen  Deltatt 

8D Hilde Aune  Deltatt 

9A John Egil Sundvoll Leder/SU Deltatt 

9B Vigdis Vedå Vara Deltatt 

9C Linda Rasmussen SMU Deltatt 

9D Sissel Egeland Sekretær fra feb Deltatt 

10A Liv Hjertø Sekretær til feb Deltatt 

10B Lill Haga  Vara  Deltatt 

10C Trond Sandvold SU Deltatt 

10D Svein- Erik Jensen Kasserer Deltatt 

 

 

Saker som ble behandlet: 

Sak  Ansvarlig Frist/status 

1 Saker fra rektor: 
 
Økonomi: 
Ikke foretatt kutt ennå, vil vente og se utover vinter/vår 
når det nye budsjettet foreligger, om kutt er nødvendig, 
og evt hvilke kutt som må gjøres. 
 
Organisering av skoledagen. 
Rektor orienterte om en eventuell endring av skoledagen 
fra høsten. En vil se på muligheten for variert lengde på 
skoledagen. Dette for å samle tid for personalet til faglig 
samarbeid. 

  

2 
 
 
 
 
 
 
 
 

17. mai: 
17. maikomiteen skal ha møte tirsdag 13. januar. De 
ønsker en tilbakemelding fra Fau Riska og Fau på de 
andre skolene i bygda ang fordelingsnøkkelen for 
overskuddet fra arrangementet. 
 
Vedtak i Riska Fau:  
Vi går inn for en prøveordning 17. mai 2015, der 8. klasse 
gjennomfører arrangementet på skolen (ett 
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fellesarrangement for alle skolene på Riska 
Ungdomsskole) og at fordelingsnøkkelen er 90/10.  
90 % av overskuddet går direkte til 8.klassene og 10 % til 
Fau. Denne organiseringen og fordelingen skal evalueres 
av 17. maikomiteen og Fau i etterkant av arrangementet 
2015 og tas opp til ny vurdering til neste 17. 
maiarrangement i 2016. 

3 Skoleball 2015: 
Representant fra Fritid informerte om årets skoleball. 
Elevene har bestemt dato, fredag 6. mars. Fritid har 
bestilt DJ og Grendahuset.  Prisen for dette blir ca 10.000 
kroner. Dette må dekkes inn gjennom billettinntekter og 
tilskudd fra Fau. Fau sponser skoleballet, slik at 
billettprisen blir kr 100. 
 
Hele Fau (også vararepresentanter) stiller som vakter. 
John sjekker med siste års Fau hvor mange vakter det er 
behov for.  
 
Linda informerer representanten fra Fritid at Fau ønsker 
bruk av batteridrevne lys istedenfor bruk av levende lys.  
 
Elevene og Fritid har ansvar for billettsalg og innkjøp. 

  

4 Sak til neste møte: 
Spørsmål til rektor: Det er elever som hjemme forteller 
om en del slåssing på skolen. Er dette noe skolen 
ser/opplever? 

  

 

Møte nr. 1: 15.10.2014 – avholdt  
Møte nr. 2: 05.11.2014 – avholdt 
Møte nr. 3: 03.12.2014 – avholdt  
Møte nr. 4: 07.01.2015 – avholdt  
 

Neste møte i FAU:  
Onsdag 04.02.15 kl. 18.30.  
 

NB! De som ikke kan stille på FAU-møtene må sende sin vararepresentant. Dersom vara heller ikke 

har anledning til å stille, må FAU-representanten melde forfall til FAU-leder. 

 

 

 

Hommersåk, 08.01.15 

 

 

Liv Hjertø 

Referent 


